
Bestyrelsesmøde d. 5.2.2024

1. Opfølgning fra sidste møde: 
     - Intet opfølgning.

2. Økonomi: 
    - Der er ikke sket så meget siden sidste møde.

3. Nyt fra formanden: 
    - Der er ikke noget at berette.

4. Aktiviteter i fælleshuset, fællesspisning og udlejninger: 
    -Turen til naturhistorisk museum samt vin og ost arrangement i fælleshuset efterfølgende forløb godt. 
      Det anbefales at tage en tur over og se det.
    - Endvidere forløb sidste fællesspisning også godt, der var stor tilslutning hertil. Det fungerede godt med fordeling af 
      opgaverne på forhånd.
    - Konfirmationerne nærmer sig og fælleshuset er udlejet til 3 konfirmationer i år.

5. Forskellige indkommende punkter, til drøftelse af bestyrrelsen:
    - Der er efter sommerby 2023 lavet forslag om ændringer af bestillings -og opkrævningssystem til kræmmere. 
      Det erfares at det ikke fungere optimalt og det drøftes derfor om vi skal have et online booking system, 
      hvor betaling er som forudsætning for booking. Der snakkes om vores nuværende hjemmeside 
      kan håndtere dette. 
      Der er eninghed i bestyrelsen om en online booking system. Lars vil gå videre med dette.
    - Da vægterne stopper er der forslag om aftensang ved et bål ved kanten af søen. 
       Der er en del tilbage til sidst og finder det passende at slutte markedsdagen af med sang. 
       Der vil tages stilling til dette, når vi kommer tættere på Sommerby 2024.
       Stort tak til vægterne for deres mange årigt arrangement.
    - Der er endvidere forslag om et "Fremtids Fælles Forsamlings" arragement i fælleshuset. 
      Dette er et forslag for at motivere yngre generationer og kræfter til, 
      for at vidrebringe bylaughets planer og drømme. Der vil endvidere være mulighed for at komme med nye ideer. 
      Der forslåes en dag hvor der inviteres til "workshop" for de voksne, hvor der i mens vil være 
      underholdning for børnene. 
       Der vil til sidst arrangeres en fællesspisning. Der er forslag fra bestyrelsen om d. 4 Maj. 
       Martha vil snakke med Olaf om evt. dato og at få lavet en invitation.
    -  Bestyrelsen har modtaget en mail fra DanDomain om at der faktureres for en URL 
       på domænet StSjørup.dk. 
       Denne hjemmeside er ikke aktiv og har ikke været det længe. Lars vil undersøge om vi kan sløjfe denne. 
       Der er enighed om at den hjemmeside der er aktiv nu fungere.

6. EVT.:
    - Da næste bestyrelsesmøde rammer 2. Påskedag, er mødet derfor rykket til Mandag d. 8 April kl. 18.15.


